To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES

Date: 11-02-2021 12:28:45 PM

Subject: Share price

السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية

السادة هيئة الاوراق المالية

التاريخ: 11-02-221 PM 12:28:45

الموضوع: سعر السهم

His Excellency the Chairman of the Securities Commission

Reference to your letter No. 11/1/00355/21 dated 4/2/2021 and reported to us on 8/2/2021 in which you indicate that the share price of the Jordan Phosphate Mines Company has increased significantly during the period from 01/14/2021 to 1 / 2/2021 What caught your attention.

Please confirm that there were no data. material matters, issues, important events, decisions, or directions under consideration in the company that require providing you with them in accordance with the provisions of the Securities Law and the instructions for disclosure that may be behind this rise. With the exception of the company's normal activities in the production and sale processes, and the endeavor to reduce costs by following international best practices in industry and similar companies. The company is committed to providing you with such data as and when it occurs.

Accept my respect

Engineer Abdel Wahab Al–Rowad Chief Executive Officer

عطوفة رئيس هيئة الأوراق المالية إشارة إلى كتابكم رقم 21/00355/1/11 تاريخ 2021/2/4 والوارد لنا بتاريخ 2021/2/8 والذي تشيرون فيه إلى أن سعر سهم شركة مناجم الفوسفات الاردنية قد ارتفع بشكل ملحوظ خلال الفترة من 2021/1/14 ولغاية 2021/2/1

ما استرعی انتباهکم. أرجو التأكيد بأنه لم تكن هناك أية بيانات أو أمور جوهرية أو قضايا أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر فى الشركة يقتضى تزويدكم بها عملا ًبأحكام قانون الأوراق المالية وتعليمات الإفصاح قد تكون وراء هذا الارتفاع. باستثناء نشاطات الشركة الطبيعية فى عمليات الانتاج والبيع والسعى لتخفيض الكلف باتباع افضل الممارسات العالمية فى الصناعة والشركات المثيلة. كما وان الشركة ملتزمة بتزويدكم بمثل هذه البيانات حال حدوثها.

واقبلوا فائق الاحترام المهندس عبدالوهاب الرواد

19-02-2021

19-02-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Name: FIRAS ABUAZZA

Position: SHARE HOLDER SUPERVISER

وتفضلوا بقبول فائق الاحترامي FIRAS ABUAZZA الإسمى مشرف وحدة المساهمين